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Protokół Nr LIII/2023 

z sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 21 grudnia 2023 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury 

w Klembowie 

  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2023 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:39 tego 

samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych, co stanowi 100,00% obecności 

radnych. 

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LIII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

2. Przedstawienie porządku obrad LIII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

3. Przyjęcie protokołu z LII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Klembów na 2024 

rok, 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2035, 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między sesjami, 

12. Wolne wnioski i informacje, 

13. Zamknięcie obrad LIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

Obecni:  

1. Halina Adamska  

2. Ewa Wioletta Chacińska (opuściła obrady o godz. 1624) 

3. Adam Ćwiliński  

4. Andrzej Ryszard Ferdyn (przybył na obrady o godz. 1435)  
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5. Andrzej Piotr Górecki (przybył na obrady o godz. 1427) 

6. Emilia Kamińska (przybyła na obrady o godz. 1409) 

7. Dorota Marcinkowska (przybyła na obrady o godz. 1409) 

8. Michał Michniewicz  

9. Adrian Wojciech Mlonek  

10. Andrzej Zbigniew Pisarek   

11. Marcin Szczapa    

12. Jadwiga Gabriela Szewczyk   

13. Edyta Tlaga  

14. Michał Wąsik  

15. Katarzyna Wnuk (przybyła na obrady o godz. 1409) 

 

Ad.1.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik powitał wszystkich zebranych na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik stwierdził, że na sesji obecnych jest 9 

radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą.  

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 10, NIEOBECNY: 5 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (10) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Michał Michniewicz, Adrian 

Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, 

Edyta Tlaga, Michał Wąsik 

NIEOBECNY (5) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia Kamińska, Dorota Marcinkowska, 

Katarzyna Wnuk 
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Ad.2.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Przedstawienie porządku obrad LIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik zapytał, czy Radni mają pytania bądź uwagi 

do przedstawionego porządku obrad.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Sosnowska Sekretarz Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Agnieszka Sosnowska Sekretarz Gminy Klembów 

 

Pani Jadwiga Szewczyk wniosła o zdjęcie z porządku obrad pkt 9: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; pkt 10: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; pkt 11: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; pkt 12: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Pani Jadwigi Szewczyk o zdjęcie z porządku obrad pkt 9: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; pkt 10: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; pkt 11: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; pkt 12: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Jadwiga Gabriela Szewczyk 
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PRZECIW (11) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Emilia Kamińska, Dorota 

Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, 

Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Zbigniew Pisarek 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki 

 

Agnieszka Sosnowska Sekretarz Gminy Klembów w imieniu Wójta Gminy poprosiła  

o wprowadzenie do porządku obrad projekty uchwał po pkt 3 jako pkt 4: Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Klembów na rok 2023; po 

pkt 4 jako pkt 5: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2035; po pkt 5 jako pkt 6: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023; po pkt 12 

jako pkt 13: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Klembów na lata 2024-2025”; po pkt 13 jako pkt 14: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Klembów, 

gmina Klembów. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Pani Agnieszki Sosnowskiej Sekretarz Gminy Klembów w imieniu Wójta Gminy  

o zmianę porządku obrad: po pkt 3 jako pkt 4: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Klembów na rok 2023; po pkt 4 jako pkt 5: Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2035; po 

pkt 5 jako pkt 6: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetowych, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2023; po pkt 12 jako pkt 13: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Klembów na lata 2024-2025”; po 

pkt 13 jako pkt 14: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Klembów, gmina Klembów. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Emilia Kamińska, Dorota 

Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki 

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z LII zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik zapytał, czy Radni mają pytania bądź uwagi 

do przedstawionego projektu protokołu z LII sesji Rady Gminy.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu protokołu z LII sesji Rady Gminy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LII zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Emilia Kamińska, Dorota 

Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, 

Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Zbigniew Pisarek, Jadwiga Gabriela Szewczyk 
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NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki 

 

Ad.4.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Klembów na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Klembów na 

rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Emilia Kamińska, Dorota 

Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.552.2023 

 

Ad.5.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej na lata 2023-2035. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Emilia Kamińska, Dorota 

Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.553.2023 

 

Ad.6.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetowych, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają  
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z upływem roku budżetowego 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Emilia Kamińska, Dorota 

Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Gabriela Szewczyk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.554.2023 

 

Ad.7.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Klembów na 2024 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Emilia Kamińska odczyta UCHWAŁĘ Nr 

3.c./132/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  

1 grudnia 2023 roku w sprawie: 1) wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Klembów projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok. 2) opinii o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu na 2024 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 
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- Małgorzata Zagroba Skarbnik gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Małgorzata Zagroba Skarbnik gminy Klembów 

- Michał Wąsik 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Małgorzata Zagroba Skarbnik gminy Klembów 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Małgorzata Zagroba Skarbnik gminy Klembów 

- Andrzej Zbigniew Pisarek poprosił o zapisanie wypowiedzi w protokole z sesji „Panie Wójcie 

budżet jest dobrze jak to się używa kolokwialnego słowa skrojony fajnie, że są wydatki 

bieżące mniejsze niż dochody bieżące. Inwestycji jest sporo kwestia ich priorytetu to już jest 

inna sprawa są dotacje czy na wszystkie dotacje należało się ubiegać to kwestia  

oceny artykułów pierwszej potrzeby tzw. pierwszej potrzeby pewnych kwestii związanych  

z inwestycjami nie mówię o tych inwestycjach drogowych czy oświatowych, bo tutaj jest jak 

to się mówi poza wszelką oceną jest to priorytet. Inne inwestycje tak zwane rekreacyjne tak 

bym powiedział tu bym miał troszkę inne zdanie. Taka tylko delikatna dygresja szanowni 

państwo w kwestii naszych zadań związanych z infrastrukturą kanalizacyjną na przestrzeni 10 

lat taka dygresja dużo środków poszło na różnego typu inwestycje nie mówię, że źle bardzo 

dobrze też sam głosowałem, ale znając też, rozumiejąc też naszą sytuacje jaką mamy w 

kwestii możliwości rozwojowych. Oczywiście wszyscy wiemy doskonale mam nadzieje, że 

jeżeli w przyszłym roku pojawi się okazja jak to można nazwać okazją,  możliwość może 

lepsze słowo zakupu terenu pod planowaną oczyszczalnie ścieków nową to zapewne no nie 

wiem staniemy na uszach, czy stanie przyszła władza w przyszłym roku stanie na uszach żeby 

stosowne środki uzyskać aby  ten teren zakupić i niezwłocznie powtarzam niezwłocznie 

przystąpić do działań projektowych. Szeroko pojętych działań projektowych aby ta 

oczyszczalnia powstała no i też już patrzeć w kierunku też już żeśmy przyjmowali. Jak się to 

mówi, że jest gro wydatków inwestycyjny na przestrzeni 10 lat poszła w to co jest na 
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wierzchu tak to można nazwać jakbyśmy tak podsumowali już nie będę wyliczał ten temat 

też nie jest do końca, a kwestia kanalizacji jest istotna mam nadzieję, że to będzie czynione  

w każdym możliwym czasie. I przy okazji chciałem tylko tak przypomnieć państwu, że ta 

lokalizacja która została zaplanowana wstępnie w obrębie RSP Rasztów nie była 

oprotestowana a wiemy, że to często nie tak łatwo uzyskać zgodę mieszkańców okolicznych 

nawet Kraszewa Starego, żeby nie było tak zwanych protestów szeroko pojętych. Ale 

otrzymali mieszkańcy też informację bardziej lub mniej donośne, że jeżeli kiedyś ta 

oczyszczalnia powstanie i będzie rozbudowa sieci to rozpocznie się ta rozbudowa sieci, 

chciałem to przypomnieć być może jestem ostatni raz przy tej uchwale tego typu, że będzie 

pamiętane o tym, że sieć się rozpocznie od budowy w miejscowości Rasztów i Kraszew 

najbliższe miejscowości. Taką mam nadzieję i tak żeśmy kuluarowo powiedzmy jako rada też 

ustalali na przestrzeni roku, to miało być przedmiotem pewnego typu stanowiska komisji 

rolnictwa i tak dalej no nie było, no bo nie było zabrakło czasu. Ale mam nadzieję, że to 

wybrzmi i bym prosił żeby to zostało umieszczone w protokole z tej sesji, że kiedy to nastąpi 

nie wiem, ale jeżeli będzie taka sytuacja, że oczyszczalnia będzie budowana to na pewno nie 

będzie inaczej, że pierwsze miejscowości które będzie miała tą sieć będzie Rasztów  

i Kraszew. Jako najbliższe które tak jak powiedziałem nie protestowały, a mogły zostało to 

powiedziane mieszkańcy to przyjęli wykazali się zrozumieniem w ramach zgody między 

mieszkańcami, a władzą gminną to zostało bezproblemowo też przyjęte w studium  

i w planie. Dziękuję bardzo” 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Klembów na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 
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Piotr Górecki, Emilia Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech 

Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, 

Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.555.2023 

 

Ad.8.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2035. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Emilia Kamińska odczyta UCHWAŁĘ Nr UCHWAŁA Nr 

3.h./142/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  

1 grudnia 2023 roku w sprawie: wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Klembów 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klembów na lata 

2024-2035. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-

2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech 

Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, 
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Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.556.2023 

 

Ad.9.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Andrzej Ryszard Ferdyn 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Ewa Wioletta Chacińska 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej 

Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Jadwiga Gabriela Szewczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.557.2023 

 

Ad.10.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Adam Ćwiliński (Ad Vocem) 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Adam Ćwiliński (Ad Vocem) 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej 

Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Gabriela Szewczyk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.558.2023 

 

Ad.11.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Pana Rafała Mathiaka Wójt Gminy Klembów  o zdjęcie z porządku obrad uchwały 

pkt 11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin 

Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Adrian Wojciech Mlonek 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Ad.12.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Andrzej Ryszard Ferdyn 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej 

Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Gabriela Szewczyk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.559.2023 

 

Ad.13.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Klembów na lata 2024-2025”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Klembów na lata 2024-2025”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej 

Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, 

Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.560.2023 

 

Ad.14.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Klembów, gmina Klembów.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Klembów, gmina Klembów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Marcin 

Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Zbigniew Pisarek 
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NIEOBECNI (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.561.2023 

 

Ad.15.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał, czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Marcinkowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Halina Adamska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Adrian Wojciech Mlonek, Marcin 

Szczapa, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Zbigniew Pisarek, Jadwiga Gabriela Szewczyk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Wioletta Chacińska 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr LIII.562.2023 
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Ad.16.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między 

sesjami. (Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres od 1 grudnia 2023 r. 

do 21 grudnia 2023 r. – stanowi załącznik do protokołu)  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Ad.17.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Wolne wnioski i informacje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Ad.18.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Zamknięcie obrad LIII zwyczajnej sesji Rady Gminy.   

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:           

Agnieszka Adamczyk   

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


